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MUDr. Čeplíková: 

Chcela by som poprosiť, že či by sa nedal urobiť ešte jeden priechod pre chodcov na Ulici T. 

G. Masaryka, pretože vtedy sa urobil, ale sa urobil  blízko hasičskej stanici a vlastne po 

technické služby nemajú kade ľudia prechádzať. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka priechodu na Ulici T. G. Masaryka, túto otázku alebo podnet, alebo interpeláciu 

vnímame ako tému na rokovanie technických služieb a dopravného inšpektorátu. Samozrejme 

budeme sa riadiť stanoviskom, predovšetkým dopravakov. Uvedomujeme si, že táto ulica je 

pomerne frekventovaná, čiže zo strany obyvateľov je potrebné, aby takéto časti boli 

vymedzené. Osvedčil sa nám aj priechod pre chodcov, ktorý bol zrealizovaný pri ZŠ 

Komenského smerom k starej telocvični. Na základe pracovného stretnutia sa vyhodnotí 

situácia, ak to bude potrebné, tak potom technické služby pristúpia. Treba povedať aj to, že 

takýchto žiadostí pribúda z rôznych častí mesta. Na druhej strane musíme zohľadňovať aj stav 

dopravnej situácie, zachovanie plynulosti dopravy a takisto zohľadňujeme aj špecifické 

situácie a to hlavne v blízkosti škôl a  zariadení, kde si to vyžaduje dopravná situácia. Takže 

určite aj toto bude témou prerokovania. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- TS mesta 

 

 

 

 

 

 


